
V sesja Rady Miejskiej w Suwałkach - 5 lutego 2015 r. 

Józef W. Murawko zapytał:  

- o podejmowane działania w kierunku poprawy wizerunku Straży Miejskiej w Suwałkach,  

-  czy  podjęte  zostaną  czynności  związane  z  wyłączeniem  ze  struktur  Miejskiego  Ośrodka Pomocy 
Społecznej noclegowni i przekazaniem jej do prowadzenia innej instytucji,  

- czy miasto zabiega o środki z RPO.  

Podziękował za dobrze zorganizowane przez OSiR imprezy sportowe i plenerowe.  

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk poinformował, że rozważane jest wyodrębnienie noclegowni 
ze struktur MOPS,  która  fizycznie  funkcjonuje  w  Izbie  Wytrzeźwień.  W  opracowaniu  jest  koncepcja 
innego   funkcjonowania   Izby   Wytrzeźwień,   w   tym   i   noclegowni.   Jest   wiele   kwestii      do 
rozważenia, głównie finansowych, ale już wkrótce projekt będzie gotowy. Poinformował, że Miasto 
przygotowuje się do aplikowania w ramach RPO, w szczególności w zakresie środków na remonty dróg. 

Komendant  Straży  Miejskiej   podziękował  za  dane  zaufanie  i  przekazane  przeświadczenie, że  Straż  
Miejska  jest  potrzebna,  aby  dbać  o  czystość  i  porządek  w  mieście.  Straż  Rocznie dokonuje blisko 5 tys. 
interwencji. Dostosowała godziny pracy do potrzeb konkretnych rejonów miasta. Strażnikom przydzielone 
zostały rejony do realizacji zadań, co powoduje, że strażnik jest bliżej mieszkańca.  

 

 

  


